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Voorwoord 
 
Hierbij de 1e nieuwsbrief van 2025.  
Maart roert zijn staart. Ik zit in de zon met bijna 20 graden. 
Maar over een paar dagen kunnen we weer hagelbuien en 
nachtvorst verwachten. Nu genietend van het lentegevoel kijk 
ik nog even terug op onze bestuursactiviteiten en resultaten 
van 2024. 
 
In februari had het project “Emst in het Groen” weer veel 
deelnemers en daarmee zijn diverse erven en ons landschap verder verfraaid. 
 
Tijdens onze Algemene ledenvergadering in april namen we afscheid van twee 
bestuursleden die zich zeer lang en veel voor Emst hebben ingezet. Dorothee Gorter en 
Sjoerd Bokma hebben we daarvoor in het zonnetje gezet en erelid gemaakt van onze 
vereniging. Dorothee werd dezelfde week nog meer verrast doordat ze van de burgemeester 
een Koninklijke onderscheiding kreeg voor al haar vrijwilligerswerk. 
 
Begin juli mocht ik samen met de wethouder het mooie bronzen beeld “de Boerendansers|”, 
van Greet Grottendieck onthullen. Greet gaf dit beeld aan de Emster samenleving en hebben 
we er daarmee een prachtig plekje bij, op de hoek van de Hanendorperweg en Hoofdweg.  
 
En dan het resultaat van veel doorzettingsvermogen van de projectgroep “Veldje achter de 
Hezebrink”. Wat een geweldige aanwinst voor Emst! Tijdens burendag in september werd 
voor jong tot oud een gezellige middag georganiseerd om er tevens een officieel tintje aan te 
geven door een “startschot” van de wethouder voor de inrichting. Het project is door de 
provincie al gebruikt als voorbeeldproject voor het Dorpendeal beleid. 
 
Op de vrijdag van het Emster feest kregen we het voltallige college van B & W op 
werkbezoek. Zowel ons bestuur, als het bestuur van de Hezebrink, konden uitgebreid van 
gedachten wisselen met het gemeentebestuur over de wensen en knelpunten die wij 
ervaren. Vooral kwam aan de orde hoe we de goede leefbaarheid in stand houden door 
behoud van de scholen, winkels, verenigingen dorpshuis etc.  
 
We denken dat de belangrijkste ambitie is, te voldoen aan onze woonwensen. Dit kwam ook 
duidelijk naar voren in de enquête die we hielden. Gelukkig zijn er een paar initiatieven die 
daar hopelijk spoedig een bijdrage aan leveren. In oktober was er een informatieavond in de 
Hezebrink over de bouwplannen “Emst zuid”. De opkomst van belangstellenden was zeer 
groot. Maar de spoed die iedereen inziet voor nieuwe woningen, wordt momenteel weer 
gefrustreerd door weerbarstige regelgeving. We zullen ons de komende tijd blijven 
inspannen om huidige en nieuwe plannen van de grond te krijgen. Dit doen we samen met 
de Stichting Betaalbare Woningen Emst. Als u in Emst kansen ziet voor woningbouw, of 
ideeën daarvoor hebt, meldt ze ons. 
 
Verder wil ik de verschillende werkgroepen bedanken voor hun voortdurende inzet. Op onze 
Facebookpagina wordt u regelmatig op de hoogte gehouden van hun activiteiten voor Emst. 
Een groepje uit de vrijwilligersgroep van de Klompenpaden was al een tijd bezig om een 
Kids-Beleefpad te ontwikkelen. Helaas hebben ze dit initiatief moeten stoppen. Linda 
Seinstra beschrijft verder op in deze nieuwbrief waarom. 
  
Deze 1e nieuwsbrief is altijd ook een uitnodiging voor de Algemene ledenvergadering. Deze 

is op maandag 14 april a.s. Alle benodigde stukken vindt u in deze nieuwsbrief. Extra zijn dit 

jaar de nieuwe statuten voor onze vereniging en WBTR (Wet Bestuur en Toezicht 

Rechtspersonen). Deze Wet uit 2021 schrijft voor dat rechtspersonen een handboek voor 



3 
 

goed bestuur moeten vaststellen. We gebruikten hiervoor het voorbeeld van de 

koepelorganisatie Dorpshuizen en kleine kernen (DKK). Ons huishoudelijk regelement is nu 

opgenomen in onze WBTR. Dit handboek had gevolgen voor onze statuten. Daarom heeft 

notaris Stelwagen voor ons nieuwe statuten opgesteld, zodat deze ook weer up to date zijn. 

Maar voordat ze officieel zijn, moet de algemene ledenvergadering ze vaststellen door 

stemming met een twee/derde meerderheid van stemmen. 

Verder zijn we blij met ons nieuwe kandidaat-bestuurslid Monique Beumer. Ze draait al een 

jaar volledig mee in ons bestuur en is met haar inzet en kennis al een hele waardevolle 

toevoeging gebleken. 

Na de pauze hebben we Evert de Jonge bereid gevonden om ons mee te nemen naar 
(on)bekende stukjes geschiedenis van Emst. Ik denk dat dit een interessante en mooie 
presentatie wordt.  
Ik hoop dat we velen van u mogen ontvangen op 14 april a.s. om 20.00 uur in de Hezebrink. 
 
Namens het bestuur van het Emster Belang 
Gert Pannekoek 
 

 
Aanvullende informatie, 

Bij deze Nieuwsbrief treft u een bijlage aan die betrekking heeft op de hierboven genoemde 

WBTR en de gewijzigde concept statuten van het Emster Belang.  

 

Afbeelding: www.geschiedenisvanemst.nl   

 

 

 

http://www.geschiedenisvanemst.nl/
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Uitnodiging 
 

Algemene Ledenvergadering Emster Belang 
 

Maandag 14 april 2025 in de Hezebrink 

Aanvang 20.00 uur 

 

 

Agenda 

 

1. Opening, mededelingen. 

 

2. Notulen van de algemene ledenvergadering van 2024. 

 

3. Jaarverslag 2024. 

 

4. Financieel jaarverslag 2024. 

 

5. Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid kascommissie. 

 

6. Bestuurssamenstelling; 

Yolande Klomps, Marjan Reurts en Jacob Mosterd zijn aftredend en herkiesbaar. 

Monique Beumer wordt voorgesteld als lid in het bestuur van Emster Belang 

Tegenkandidaten kunnen zich tot aanvang van de jaarvergadering melden bij het 

bestuur.  

 

7. Wensen en opmerkingen. 

 

 

Pauze 

 

Na de pauze neemt Evert de Jonge ons mee naar: 

(On)bekende stukjes geschiedenis van Emst 

We wonen er, we lopen, fietsen of rijden erlangs of doorheen: objecten, gebouwen, natuur of 
onzichtbare sporen in en om ons dorp. Veel nemen we onbewust waar of juist niet. Soms zijn 
we ons er bewust van en veel zit in ons geheugen, maar….kennen we de geschiedenis? 

Neem nu de Emsterhof; vernoemd naar Emst of andersom? Of wat weet u van de boeren in 
de Emstermark. En, wat is een opgeleide beek? Wie heet er Van Emst en woont in Emst; 
hoe zit dat? 

Evert de Jonge, oud-Emstenaar, zal via een PowerPointpresentatie, deze (on)bekende 
plekken met u bezoeken. De toehoorders kunnen actief deelnemen, wellicht zijn er 
herinneringen te delen of weet u ook nog ‘rare’ plekken in Emst. Misschien heeft u vragen. 
Kortom een uurtje actieve Emster geschiedenis. 

Evert de Jonge, tot voor kort woonachtig in Emst, is van jongs af aan geïnteresseerd in 
geschiedenis. Vooral de Veluwe heeft zijn interesse. Hij was een aantal jaren betrokken bij 
het bestuur van de historische vereniging Ampt Epe, redactielid van het Historisch Jaarboek 
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Gelre en Vereniging Veluwse Geslachten. Ook publiceert hij geregeld in lokale en 
gewestelijke historische organen, zoals Ampt Epe. Evert vindt het belangrijk dat 
geschiedenis wordt verteld en voor jong en oud toegankelijk wordt gemaakt. 

Evert is lid van de Werkgroep voor de website “Geschiedenis van Emst”. De werkgroep richt 
zich uitsluitend op Emst en wil de geschiedenis van het dorp tot leven brengen met behulp 
van deze website. Op de website is naast de geschiedenis van ons dorp, ook de 
geschiedenis per boerderij en andere woonlocaties te vinden. 

 

 
Concept notulen Algemene Ledenvergadering Emster Belang d.d. dinsdag 23 
april 2024 in dorpshuis de Hezebrink te Emst, aanvang 20.00 uur  
  
Afmelding: de heer F. van ’t Spijker, Jan Huis in ’t Veld.  
27 aanwezigen  
  

1. Opening, mededelingen  
Iedereen wordt van harte welkom geheten.  
Mededelingen: Gert benoemt de afmeldingen.  
  
Sjoerd neemt tussentijds afscheid en zit daarom in de zaal.  
Persoonlijk, nieuwe uitdagingen waaronder de Hezebrink.  
  
Er zijn gesprekken geweest met wethouder Kerkmans en met Gert v.d. Berg van 
gemeente Epe. In combinatie met Stichting Betaalbaar Wonen geven wij elke keer 
aan dat de woningbehoefte erg groot is.   
  
28 juni 2024 wil het college een bezoek aan Emst brengen. Ontmoetingen met 
verschillende verenigingen, waaronder Emster Belang. Ook zal de herinrichting van 
het veldje achter de Hezebrink ter sprake komen. De bedoeling is dat de aftrap van 
de herinrichting dan genomen zal worden.   
  
Er is een nieuw voorstel voor de herinrichting van het pleintje waar het 
transformatorhuisje stond.  

  
Er zijn nieuwe grotere vlaggen besteld, dit betreft de Emstervlag. Dit zal op facebook 
komen te staan.  
  
We zijn met een kids-pad bezig binnen de Klompenpaden. Het is in een ver stadium 
van voorbereiding. Ankie Lammers geeft aan dat het waarschijnlijk dit jaar definitief 

gaat worden.  
  

2. Notulen van de algemene ledenvergadering van d.d. 24 april 2023  
WBTR is gemaakt en is al een heel tijdje geleden bij de notaris neergelegd. Er is nog 
geen terugkoppeling over geweest. Waarschijnlijk zullen de statuten een beetje 
aangepast moeten worden door de komst van de WBTR. 
Kan nog niet definitief vastgesteld worden.  
  
We hebben de aandachtsvelden binnen het bestuur goed belegd. Nu Sjoerd Bokma 
en Dorothee Gorter afscheid nemen van het bestuur moeten we dat opnieuw 
bekijken.  
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       3.  Jaarverslag 2023  
Wim Broekman vraagt of de aanvraag Ebbenhuisfonds van Zang en Vriendschap al 
besproken is. In maart 2024 is deze aanvraag besproken en toegekend.  
Wim Broekman geeft aan dat hij de dag van en voor de verenigingen, die 
georganiseerd was in het dorpshuis, een hele mooie dag vond. Dat wordt door de 
aanwezigen beaamd.  
28 juni a.s. wordt er ook geprobeerd om jong en oud bij elkaar te krijgen en te vragen 
wat de ideeën zijn en hoe we ons als Emster Belang kunnen profileren. 

 

4. Financieel jaarverslag 2023  
Yolande neemt het woord en geeft uitleg over inkomsten en uitgaven. Dit was 
duidelijk en de aanwezigen hadden verder geen vragen.  
Ebbenhuisgelden: er is nog een bedrag beschikbaar voor nieuwe projecten. 
 

      5.  Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid kascommissie  
De heer van ’t Spijker, mevrouw Beumer en de heer Huis in ’t Veld hebben de 
financiën gecontroleerd d.d. 8 april 2024. Dat zag er piekfijn uit. Er wordt decharge 
verleend. Monique Beumer verlaat de kascommissie en wordt bedankt voor haar 
bijdrage. Wim Broekman zal dit op zich nemen  
 

6. Bestuurssamenstelling  
Aftredend en niet herkiesbaar is Dorothee Gorter.  
Dorothee vond het fijn om nog een jaar te blijven maar nu neemt ze dan toch echt 
afscheid. Ze heeft 31 jaar in het bestuur gezeten, waarvan een lange periode 
secretaris.    
Tussentijds aftredend is Sjoerd Bokma. Hij heeft 21 jaar in het bestuur gezeten 
waarvan een hele tijd voorzitter.  
Beiden een boegbeeld van het Emster Belang.  
  
De vergadering wordt voorgesteld om beiden te benoemen als erelid van de 
vereniging. Iedereen gaat akkoord met dit voorstel. Ze krijgen hiervoor een prachtig 
aandenken in de vorm van een beeldje met daarbij een mooi boeket bloemen.  
  
Aftredend en herkiesbaar is Gert Pannekoek. Er zijn geen tegenkandidaten dus Gert 
zal de komende 3 jaar weer invullen.   
Jeroen van Essen en Monique Beumer zijn benaderd om in het bestuur mee te 
draaien. Gert geeft aan dat ook anderen zich kunnen aanmelden.  

  
7. Wensen en opmerkingen  

Elly Baljet: Er zijn een aantal bermen van verschillende wegen zo slecht dat het er 
eng is om te fietsen. Het gaat bijvoorbeeld om de Brinkerweg, Oranjeweg en 
Vaassensebinnenweg. Aandacht voor vragen bij de gemeente.  
  
Sjoerd Bokma: na het vertrek van Raoul Veira (beheerder dorpshuis) zijn er veel 
vrijwilligers die zich hebben gemeld voor het bemensen van de huiskamer. De vraag 
is of er zich meer mensen willen aanmelden.  
Het gaat steeds een beetje beter met de Hezebrink. Het Dagelijks Bestuur van de 
Raad van Verenigingen is erg druk en er wordt geprobeerd deze ook wat meer te 
ontlasten.  
Henk Boeve heeft een gesprek gehad met de gemeente (Nico Boeve) over het 
strooibeleid.   
Het Gelders Kwartier zit niet in het strooibeleid.  
Zou het Emster Belang dit mee willen nemen als aandachtspunt.  
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Wat gaat er gebeuren met de Hoofdweg….  
Bij de kerk wordt het één en ander aangepast. Klinkers eruit en er komt asfalt in. 
Betere markeringen en kleuren. 30km per uur wordt aangepast aan de Vaassense 
kant van Emst tot voorbij de Emsterie. Kruising bij de Emsterie en de Kerkhofweg 
worden aangepast. Oranjeweg wordt ook aangepast, er zal een versmalling komen 
zowel aan het einde en begin van de weg.  
  
Gert bedankt iedereen voor de aanwezigheid.  

  
Na de pauze heeft Adri Hottinga een interessante lezing gegeven over vogels in Emst 
en omgeving. Hij kon er ons op een zeer boeiende wijze over vertellen. Gert 
bedankte hem en gaf hem een pakket met streekproducten.  
  

 
Jaarverslag 2024 
 
In 2024 heeft het bestuur 8x vergaderd. 
 
Het bestuur van Emster Belang is in 2024 betrokken geweest bij verschillende 
ontwikkelingen en initiatieven in ons dorp. 
 Een greep hieruit: 

 - Emst in het Groen 
 - plaatsen van het bronzen beeld “de boerendansers” van Greet Grottendieck 

- Het “veldje” achter de Hezebrink, incl. Dorpendeal met o.a. de provincie en start tijdens de 
burendag 
- Bezoek College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Epe waarbij we 
inhoudelijk dieper zij ingegaan op de wensen van Emst.  We hebben met elkaar afgesproken 
dat we elkaar moeten blijven opzoeken om belangrijke zaken te realiseren. 
- Woningbouw, zorg en ontwikkelingen binnen Emst 
- Inloopavond omtrent woningbouw in Emst 
- Werkzaamheden Hoofdweg/Oranjeweg 
- Schoon Emst. Twee keer paar jaar een opruimochtend van zwerfafval. 
 
Klompenpaden: 
In 2024 zijn de Klompenpaden ook weer goed onderhouden door een grote groep 
vrijwilligers. Ook waren ze actief tijdens NLDoet. Eén keer paar jaar is er samen met een 
vertegenwoordiging van het Emster Belang een gezellig samenzijn. Helaas is het “Kidspad” 
niet realiseerbaar. 
 
Bestuurssamenstelling: 
 

Naam Functie Aftredend Sinds 

Petra Stegeman  2e secretaris 2027 10/23/2021 

Yolande Klomps   penningmeester 2025 3/29/2017 

Gert Pannekoek     voorzitter 2024 4/23/2015 

Aart Vos      2e penningmeester 2026 3/29/2016 

Jacob Mosterd    secretaris 2025 3/27/2018 

Marjan Reurts vice voorzitter 2025 4/1/2022 

 
De kascommissie bestaat uit de heer Wim Broekman en de heer Jan Huis in ’t Veld. 
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Ebbenhuisfonds: 
Er zijn in 2024 geen aanvragen geweest voor het Ebbenhuisfonds. Hierdoor was het niet 
nodig dat de beoordelingscommissie van het Ebbenhuisfonds samenkwam. Normaliter komt 
de commissie in maart en oktober bij elkaar om de aanvragen te beoordelen. Omdat het 
aantal aanvragen achterblijft en er nog veel geld in het fonds zit, hebben we in de 
nieuwsbrief van december 2024 een oproep gedaan om aanvragen voor het Ebbenhuisfonds 
te doen. 
 
 
 

 

 

 

 

Even voorstellen, 

 

 

 

 

Mijn naam is Monique Beumer, in Emst woonachtig vanaf 1976, en kwam hier in de 2e klas 

van de Burgemeester van Walsumschool. Daarvoor in Apeldoorn en Epe gewoond dus een 

echte Veluwse. Momenteel werkzaam bij de bibliotheek Noord-Veluwe, voornamelijk in Epe 

en Vaassen. 

 

Ik heb een jaar lang meegelopen met het Emster Belang om te kijken of de functie als 

bestuurslid iets voor mij is. 

 

In het verleden ben ik in contact gekomen met het Emster Belang doordat ik bezig was met 

het opknappen van het schoolplein. Toen was ik op zoek naar partijen die ons konden 

helpen met kennis en financiële ondersteuning. Naar aanleiding hiervan bezocht ik jaarlijks 

de ledenvergadering en werd ik eens gevraagd om in de kascommissie plaats te nemen 

omdat hier geen mensen voor in de rij staan. 

 

Vervolgens heb ik me, samen met anderen, beziggehouden met het ontwikkelen van het 

Veld Emst en ook hier klopte ik weer aan bij het Emster Belang. Hun (financiële) inbreng en 

betrokkenheid was belangrijk voor de contacten met de gemeente Epe en de provincie 

Gelderland. Het Emster Belang moest zich ook verbinden aan dit project om de continuïteit 

te waarborgen.  Mede door deze betrokkenheid vind ik het belangrijk om onderdeel te zijn 

van het Emster Belang.  

 

Ik draag graag mijn steentje bij voor de leefbaarheid van ons mooie Emst. 
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Stop ontwikkeling Kids-Beleefpad 

Zo enthousiast als de groep van zes vrijwilligers twee jaar 

geleden begon aan het ontwikkelen van een Kids-

beleefpad aan het Loobrinkerpad, zo teleurgesteld zijn zij 

na de negatieve reactie van het Geldersch Landschap & 

Kasteelen op hun plannen afgelopen november. 

Tijdens een brainstorm avond voor de vrijwilligers van de 

Klompenpaden, twee jaar geleden, ontstond het idee om 

een Kids-Beleefpad te ontwikkelen, uiteindelijk aan het 

Loobrinkerpad. De werkgroep heeft heel Emst wel onder 

de loep gehad om een geschikte plek te vinden voor dit pad. Dat was heel lastig want voor 

een pad moet er een geschikte parkeerplaats aanwezig zijn, moeten terreineigenaren 

akkoord zijn, moet het niet te ver van het dorp liggen en moet het zowel weide als bos 

bieden. 

Uiteindelijk werd een route geschikt geacht aan het Loobrinkerpad. Start bij de parkeerplaats 

aan de Wiemanstraat en een groot gedeelte van de route liep over het bestaande 

Loobrinkerpad en het privéterrein van de familie Bokma. Een klein gedeelte van de route 

verliep over het terrein van GLK. Echter, na veel overleg met het GLK, inclusief een 

wandeling met één van hun boswachters over de te ontwikkelen route, heeft het GLK in 

november in een mail aangegeven dat zij geen akkoord kunnen geven voor het Kids-

Beleefpad. Volgens het GLK is de oversteek over de Wiemanstraat naar het Vossenbroek 

(i.v.m. verkeersveiligheid langs de Wiemanstraat) een extra route door het terrein van GLK. 

Ook al is de route digitaal en staan er geen objecten in het terrein, het loopt er wel doorheen. 

Ook de parkeerplaats als startplek betekent meer bezoekers op de parkeerplaats en in het 

terrein en daarin houdt GLK nu de lijn aan dat zij op dit moment geen extra aanbod van 

routes (al dan niet digitaal) in hun terreinen willen. 

De zes enthousiaste vrijwilligers hebben na deze reactie 

van het GLK besloten te stoppen met het ontwikkelen van 

een Kids-Beleefpad. Zij zijn enorm teleurgesteld in het GLK 

en willen hun energie liever in andere zaken steken. Zij 

hebben hun teleurstelling kenbaar gemaakt in een brief aan 

het GLK. 

Nestkastjes opgehangen langs Klompenpaden 

Tijdens de creatieve ochtend op 2 november vorig jaar, 

hebben de vrijwilligers van de klompenpaden een aantal 

nestkastjes gemaakt. In eerste instantie om op te hangen 

langs het Kids-Beleefpad maar omdat deze niet doorgaat is 

besloten de nestkastjes op te hangen langs de beide 

paden. Natuurlijk in overleg met de verschillende 

grondeigenaren. 

Op donderdag 27 februari zijn Johan Koop en Egbert 

Scholten samen op pad geweest om de nestkastjes op te 

hangen. Gelukkig op tijd om de vogels dit voorjaar al een 

nieuw dak boven hun hoofd te bieden maar ook om ervoor 

te zorgen dat de eikenprocessierups wordt teruggedrongen. 
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Klusochtend tijdens NLdoet 

Op zaterdag 15 maart jl. organiseerde de werkgroep Klompenpaden Emst een klusochtend 
in het kader van NLdoet. NLdoet is een activiteit van het Oranjefonds en een mooie manier 
om bergen werk te verzetten. We zijn daar ontzettend blij mee, want we komen daar normaal 
vaak niet aan toe. Er is een oproep gedaan voor vrijwilligers via de huis aan huis krantjes en 
via Facebook en maar liefst 11 personen, buiten de eigen vrijwilligers om, hebben zich 
gemeld om de handen uit de mouwen te steken. 

De ontvangst was bij strandhuus de Kievit. De deelnemers werden welkom geheten met 

koffie en de werkzaamheden werden besproken. Na deze uitleg gingen de groepjes, met de 

benodigde materialen, naar de klus. 

Meerdere palen en bordjes langs het Loobrinkerpad werden vervangen en waar nodig 

werden takken opgeruimd. Daarnaast moest de leuning, op het talud van de oversteek naar 

het Oener Klompenpad, vervangen worden. Ook werden er bij het insectenhotel, op het 

terrein van de Emsterhof, narcisjes, blauwe druifjes en bosviooltjes geplant.  

Aan het einde van de ochtend waren de klussen allemaal afgerond en kwamen de harde 

werkers weer samen bij de Kievit voor een lekker patatje en een snack. De sfeer was 

uitstekend en de mensen van de werkgroep Klompenpaden waren (zijn) super blij dat het 

pad weer up to date is.  

Hierbij willen wij dan ook nogmaals, eenieder heel hartelijk bedanken voor de medewerking 

en grote inzet.  

Ook hartelijk dank aan de sponsoren van de Klompenpaden die deze activiteiten mede 

mogelijk hebben gemaakt.   

Namens de Werkgroep Klompenpaden,  

Linda Seinstra.  
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